

聖地牙哥北郡中文學校
二零一七年九月十六日

老師：
班級：

第四週 學校聯絡事項

- 一、星期六上課時間，家長若有緊急事情必須與學校聯絡，請打 (858) 357-6599。
- 二、學校辦公室: 703 教室；家長會辦公室 703 教室。
- 三、退費截止日期：9/16。
- 四、Black Mountain Middle School 週六開放的洗手間位於 200 號教室及 1000 號教室。
- 五、寫字比賽報名：9/11/2017，6:00pm 開始，請注意報名截止日期提前至 09/23/2017，11:59pm。
比賽日期：10/7 (全天)。報名網址：<http://tinyurl.com/WritingContest2017> 比賽辦法請至學校網頁查看：<http://northcountychineseschool.org/>
- 六、第一次學生商店將於 9/23 舉行，此次學生商店仍可使用上學年的 coupons。
- 七、本學年度校內各項比賽(寫字、演講/即席演講、卡拉 OK、朗誦/朗讀)將由家長組成籌備會。有興趣幫忙的家長請直接與各籌備會之召集人聯繫。
寫字比賽：陳珮翠/馮咏梅/Jodie Lo nccs.writing@gmail.com
演講比賽及即席演講比賽：杜婷婷/熊恆賓 nccs.Speech@gmail.com
詩詞朗誦/朗讀比賽：龐穎波/李文琳 /歐丹玲/Jacqueline <mailto:nccs.poetry@gmail.com>
卡拉 OK 歌唱比賽：Katherine Staebler/Emily Lee nccs.Singing@gmail.com
- 八、來自台灣的“九天技藝文化訪問團”，將於聖地牙哥表演台灣鄉土文化藝術，是難得一見的精彩表演，請有興趣的同學和家長，到辦公室 (703) 詢問索票並贊助。
日期:10/5 (四) 6:30pm 地點: Joan Kroc Theater 6611 University Ave. San Diego, CA. 92115
- 九、為了維護校園安全，從第五週，9/23，開始，學校大門將於上課時間關閉，請家長先到辦公室(#703) 簽到並領取訪客名牌(Visitor sticker)後再進入校園；離開校園時請隨手將大門關上。大門將於放學前十分鐘打開，方便家長接學生。如您希望上課時間留在校園，請於 9:30am (上午班)：1:45pm (下午班) 到辦公室簽名並領取訪客名牌。謝謝大家的合作!。也歡迎家長們到辦公室 (#703) 和家長會辦公室 (#703) 休息。
- 十、請學生務必等老師到達後再進入教室，勿逕自進入逗留。請勿使用教室內 Black Mountain Middle School 的物品。請勿在教室吃喝食物及飲料，班上的點心請不要帶 Chips 及 Popcorns。請家長留在教室時，將您的手機關機或設置靜音，以免影響上課。

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____

1. For EMERGENCY ONLY, on Saturdays only, please contact (858) 357-6599.
2. Office: #703, PTA office: #703.
3. Last day to drop class for refund is 9/16.
4. On Saturdays, restrooms at Black Mountain Middle School are in the "200" and "1000" buildings.
5. The Writing Contest will start registration on **6pm of 9/11/2017** and ends at **11:59pm of 9/23/2017 (date changed)**, online registration link: <http://tinyurl.com/WritingContest2017>, Contest Day: 10/7/2017 (whole day event) contest rules can be found at school web site at <http://northcountychineseschool.org/> .
6. The first Student Store will be held on 9/23. 2016-17 coupons will still be accepted.
7. **Calling ALL PARENTS!!** All school wide contests will be conducted by "Contest Committee". Below is the Committee chair contact info, feel free to contact them to help out with the contests.
Writing Contest – Mrs. Joy Tan / Mr. Terrell Huang / Mrs. Nanyan Lu nccs.writing@gmail.com
Poetry Recital/Article Reading Contest – Mrs. Ying Bo nccs.poetry@gmail.com
Speech/Story Telling Contests – Mrs. Shirley Young nccs.Speech@gmail.com
Karaoke Singing Contest – Mrs. Christina Wu nccs.Singing@gmail.com
8. Performance by Chiu-Tian Drums & Arts Troupe will be in the Joan Kroc Theater on Oct 5 Thursday at 6:30 pm. Please stop by office for ticket and information.
9. **Please Note!!** Starting week 5, 9/23, the school gate will be closed during school hours. The gate will be re-opened at 12:05pm/4:20pm for parents to pick up students. Please keep the front gate CLOSED during school hours. All visitors must enter from school office (#703) to sign in and obtain a "visitor sticker" before entering the campus. If parents wish to stay or volunteer on campus the whole morning/afternoon, please come to the office to sign in at 9:30am (AM classes) or 1:45pm (PM classes) to obtain a "visitor sticker". This new policy is to ensure the safety of students and everyone on campus. Thanks for your cooperation in advance!!
10. Please DO NOT enter the classroom until your teacher arrives. *Do not touch anything in the classroom that belongs to BMMS.* Please do not eat or drink in the classroom. Do not bring chips or popcorn for snacks. Parents, please set your cell phone on silent mode when you are in the classroom.

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____